PROMINENTE

CARAMELO

MOVEMENT

CYS 5103, 11 %2 7, automatic, diameter 25.6 mm, height 3.6 mm, power reserve 42 hours, 25 jewels, frequency: 28800 A/h.
FUNCTIONS

Hours, minutes, central seconds and date.

STARTING THE WATCH

If the watch has stopped, a few turns of the crown (pos.1) clockwise are sufficient to restart it. When worn, the natural wrist movement
will be sufficient to keep the charge.

HANDLING AND CORRECTION

- Pull the crown to the point of resistance (position 2), then rotate it in the counterclockwise direction to set the date.
- Pull the crown to the point of resistance (position 3) to stop the watch, then rotate the crown counterclockwise to set the time.

WARNING

Do not fix the date when the hands are between 09:00 P.M. and 00:30.



MAINTENANCE

To ensure a service that meets the brand’s standards, any servicing of your watch must be carried out by Cuervo y Sobrinos customer
service or an approved watchmaker. Whenever repairs are made during the warranty period, you must present the proof of warranty,
with the date and name of the retailer where the watch was purchased.

A - Minutes hand
B - Hours hand

C - Seconds hand
D - Crown

E - Date indicator
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PROMINENTE

CARAMELO

MOUVEMENT

CYS5103,11 % ”, automatique, diametre 25.6 mm, hauteur 3.6 mm, réserve de marche 42 heures, 25 rubis, fréquence: 28800 A/h.
FONCTIONS

Heures, minutes, secondes au centre et date.

MISE EN MARCHE

Sila montre est arrétée, tourner la couronne sans la tirer (position 1) dans le sens des aiguilles pour remettre le mouvement en marche.
Lorqu’elle est portée, le mouvement naturel du poignet sera suffisant pour conserver l'énergie du mouvement.

MANIPULATION ET CORRECTION
- Tirer la couronne jusqu’au premier point de résistance (position 2), puis tourner la couronne dans le sens inverse des aiguilles pour
corriger la date.

- Tirer la couronne jusqu’au deuxieme point de résistance (position 3) pour stopper le mouvement des aiguilles, puis tourner la
couronne dans le sens inverse des aiguilles pour corriger ’heure.

AVERTISSEMENT

Ne pas corriger la date lorsque les aiguilles sont situées entre 21:00 et 00:30.



